113 學年度第2 學期(2025 年 2 月起)外文系研究生獎勵金 獎勵員額公告

Open to Application: DFLL Graduate Scholarship (Spring 2025)

申請資格 Qualification:

本系研究所在學學生,陸生依法不得擔任勞僱型兼任助理。

This scholarship is open to DFLL graduate students.

注意事項 Note:

- 1. 勞僱型兼任助理均將依相關規定加保勞健保、辦理聘僱契約、進行差勤管理等。
 TAs will have labor and health insurance, and will have to sign work contracts and abide by working regulations.
- 2. 國際生如欲擔任勞僱型助理須先辦妥工作許可。
 International students who wish to serve as TAs need to apply for work permit first.
- 3. 如欲擔任本校 113 學年度教學助理,且在學期間從未取得教學助理資格認證之學生,須報名並全程參與「教學助理認證研習會」。未 取得教學助理資格者,不得擔任上述課程之 TA。113-2 學期教學助理認證研習會活動相關訊息請關注教務處教學發展中心(CMI TA) 或雙語中心(EMI TA)公告。
 - **Students who have not obtained TA qualification cannot serve as teaching assistants of the above courses.** To obtain TA qualification, you need to register for and attend the "TA Qualification Training Program." More information for the TA Qualification Training Program, please follow this website.
- 4. 已取得 TA 資格者,請前往「<u>TA 資格認證查詢系統</u>」確認自己的 TA 資格是否仍有效。
 Students already qualified to be TAs should still verify if their qualifications are still valid on this website.

獎勵金分類 Scholarship Categories:

B 類獎勵金 Category B (勞僱型兼任助理):

擔任外文系大學部非服務課程之教學助理。碩士生每月7,500元,博士生每月10,000元,每學期以四個月為單元。以下為有TA需求之課程列表。請務必詳閱附件之「外文系教學助理施行細則」,並於114年2月5日前以 email <u>向授課教師提出申請</u>(老師 email 可從本系網站「本系成員」處取得),由老師安排面試方式。

Students will serve as teaching assistants. MA students will receive NT 7,500 per month, and PhD students NT 10,000 per month, for four months each semester. The following is the list of courses in need of TAs. Please read first the attached "DFLL Teaching Assistant Regulations," and then apply by email to the course instructor **before February 5th**, 2025 (the emails of the teachers can be obtained from the DFLL website):

課程名稱	上課時間	授課教師	備註
Course Name	Time	Instructor	
老化社會與記憶書寫	三 234	陳重仁老師	
Narratives of Memory in the Aging Society	Wed 234	Prof. Chung-jen Chen	